
 

PRECS I PREGUNTES DEL PARTIT POPULAR AL PLE D’OCTUBRE 

 

PRECS 

 

1) Preguem que es rebaixi la vorera del carrer Santa Clara just davant del 

pàrquing ja que els cotxes envaeixen el carril contrari al girar en 

direcció al carrer Doedes. 

 

2) Preguem que s’elimini la part del pas de vianants just a l’entrada del 

pas subterrani de la Riera ja que no té visibilitat pels cotxes que 

s’incorporen a la mateixa Riera. 

 

3) Preguem que es reposi l’arbrat del carrer Barcelona ja que la majoria 

dels escocells estan buits o els arbres morts. 

 

4) Preguem que es reparin els panots i separadors trencats que hi ha al 

lateral de la Riera a l’alçada del carrer Pare Fita 97 entre el mateix 

lateral i la bossa d’aparcament. 

 

PREGUNTES 

 

1) Les obres del carrer Pompeu Fabra van suposar la eliminació de 

diferent arbrat a la zona. Quan acabi la obra es reposarà aquest 

arbrat? Qui n’assumirà la despesa? 

 

2) Com es troba la renovació del conveni amb el Patronat de Lourdes 

que està caducat des de fa set anys? 

 

3) Avui s’ha desconvocat una vaga dels treballadors de la recollida de 

brossa anunciada per demà. Ens pot explicar el govern com ha anat 

la reunió amb l’empresa i quin ha estat l’acord per desactivar la vaga? 

 



4) Fa pocs dies el govern ens va anunciar que no caldria renovar 

l’adhesiu de la zona verda per continuar aparcant a les dues zones 

habilitades, cosa que creiem que es una mesura oportuna i 

encertada. Aprofitant aquest noticia, preguntem al govern si han 

començat les negociacions amb l’empresa que gestiona l’aparcament 

per complir el seu punt del programa electoral que diu: “Rebaixarem 

el preu de la zona blava i oferirem facilitats per aparcar a la riera i els 

espais més congestionats de la vila”. 

 

5) Ens hem assabentat que el Govern es va reunir amb l’Agencia 

Catalana de l’Habitatge per demanar més seguretat als pisos del Pla 

dels Frares. Segons vam escoltar a la radio demanen els informes 

policials quan hi ha una incidència. A quins pactes es va arribar a la 

reunió? Ens pot dir el govern quants informes policials s’han enviat a 

l’Agencia Catalana de l’Habitatge en el darrer any? 

 

6) Segons va explicar l’Alcalde ahir al programa El Dominical, 

l’Ajuntament ha de posar un milió d’euros per tal de que comencin a 

fer els habitatges del Bareu. Ens podeu donar més informació? 

Aquests diners es van pactar des de un principi? Hi ha algun conveni 

que ho especifiqui? 

 

7) Com es troba el projecte de reparcel·lació de Canalies? S’ha redactat 

ja el contracte? 

 

8) Ens hem adonat que al Centre Cultural Calisay hi ha humitats, 

filtracions i falta de pintura. Té el govern previst reparar els 

desperfectes? 

 

 

 

 

 


